

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Signera 13 juni

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 2023-06-13 .pdf

Storlek: 134396 byte

Hashvärde SHA256:

b85838c3214e3d4dde121c9068b49945c1a66a8f021b96e47b0108b0d420975a

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

GUSTAV WAHLGREN MAHLER

Signerat med BankID 2023-07-06 07:03 Ref: 98f3c7aa-7383-4c7b-b1cd-e9b6d5f4224e

EMILIE VEILGAARD MAHLER

Signerat med BankID 2023-07-04 18:22 Ref: d1bbbd7e-fb93-4544-99a2-b964a5abd193

Emma Breum Tietze

Signerat med BankID 2023-07-04 18:14 Ref: a40d83f8-7c89-4ca5-b5b0-08e4cc459c13



IK SCANIA STYRELSEMÖTE

Protokoll 2023-06-13

Närvarande:

Emma Tietze (ET)

Gustav Wahlgren Mahler (GWM)

Emilie Wahlgren Mahler (EWM)

Anna-Lena Olehn (ALO)

Frånvarande:

Anette Örlegård (AÖ)

PUNKTER	Information Orientering Diskussion Noter	Beslut
§ 1. Mötets öppnande	ET öppnade mötet	
§ 2. Val av sekreterare, justerare och uppdatera checklistan		Styrelsen beslöt att: GWM valdes till mötets sekreterare EWM valdes till mötets justerare

		ET valdes till ansvarig för checklistan
§ 3. Godkännande av dagordningen	Ingen kommentar	Styrelsen beslöt att godkänna dagordningen.
§ 4. Föregående protokoll	Alla har signerat och lagt i handlingarna.	
§ 5. Ekonomi	5.1 Abonnemang på Canva Det har börjat komma begränsningar att använda gratisfunktion på Canva så EWM föreslår att vi tecknar ett abonnemang hos Canva för att komma åt flera funktioner till våra sociala medier. Det kostar 120 dollar per år, motsvarande 1300 kr i dagens kurs. 5.2 Bingo Allians GWM har varit i kontakt med Bingo Allians i intresse att vara medlem hos dem för att kunna få bidrag till verksamheter. Deras spellicens går ut 2024-12-31 så de har föreslagit att teckna ett medlemskap hos dem när de har fått en förlängd licens från Spelinspektionen.	5.1 Styrelsen beslöt att teckna ett årsabonnemang för att testa betalfunktioner i ett år och därefter utvärderar vi om den lönar sig. 5.2 Styrelsen beslöt att uppskjuta punkten till nästa år för att se om de har fått en förlängd licens från Spelinspektionen.
§ 6. Rapporter	6.1 SM events Bangolf: <i>Herrveteraner</i>	

	6. Tommy Hultberg (avbruten) <i>Damer Senior</i> 4. Agneta Scheidemantel 6. Emma Olason <i>Herrar Senior</i> 6. Hans Lagerström 7. Harri Väljä <i>Lag – 2-mannalag Damer</i> 2. Emma Olason/Agneta Scheidemantel <i>Lag – 2-mannalag Herrar</i> 3. Hans Lagerström/Mattias Andersson (IF Nerike) Bowling: <i>Herra</i> 7. Anders Sundberg 18. Bo Tufvesson 24. Ove Brodin <i>Damer</i> 2. Ann-Charlotte Dahlberg 9. Inga Persson 10. Lillian Califf-Nilsson 13. Anneli Örlegård 14. Britt-Marie Sundberg	
--	---	--

	<i>Oldboys 1</i> 2. Anders Sundberg 10. Bo Tufvesson 15. Ove Brodin <i>Oldgirls 1</i> 1. Ann-Charlotte Dahlberg 6. Inga Persson 7. Lillian Califf-Nilsson 9. Anneli Örlegård <i>2-mannalag herrar</i> 6. Anders Sundberg/Bo Tufvesson <i>2-mannalag damer</i> 3. Ann-Charlotte Dahlberg/Lillian Califf-Nilsson 5. Inga Persson/Anneli Örlegård Padel: <i>A-klass</i> 5. Emma Tietze / Gustav Wahlgren Mahler <i>+45</i> 8. Lene Erlandsen / Martin Klein 6.2 SDI förbundsstämma, 2-4 juni	6.2 Styrelsen beslöt att godkänna Emmas rapport.
--	---	--

	Bifogad rapport finns i Sharepoint, Teams samt som bilaga till detta protokoll.	
§ 7. IK Scantias 100 år	7.1 Planering framåt Året 2025 närmar sig och det är dags att börja planera inför jubileumsåret. En tidsplan behövs att fixa innan så det blir mer konkret och lättare att arbeta på en riktning. Vi ska rekrytera, utöver EWM, AÖ och GWM, flera personer till arbetsgruppen. Vi är redan i gång med en jubileumsbok tillsammans med Mesch Consulting.	7.1 Styrelsen beslöt att hitta en dag att samlas och fixa en tidsplan, därefter ska vi ha en sommarfest. Och ALO fick ansvar för att hitta ett datum som passar alla.
§ 8. Inbjudan/intresseanmälan	8.1 Discgolf SM 9-10 september 8.2 Orientering SM (Lång & Medel) 12–13 augusti 8.3 Golf SM 19–20 augusti 8.4 Boule SM 25–27 augusti I dagsläget kommer IK Scania bara skicka 2 medlemmar pga dålig plats, tid (fredag till söndag kväll). Det behövs en diskussion med SDI Boule om hur det kan undvikas med fel plats och tid.	8.1 och 8.2 Styrelsen beslöt att tacka för inbjudan och inte gått vidare med dem pga. Antagligen ingen eller vilande sektion. 8.3 Styrelsen beslöt att GWM ser till att gå ut med inbjudan till medlemmarna. 8.4 Styrelsen beslöt att ALO som också är kontaktperson för sektionen, mejlar SDI om situationen.

§ 9. Events	9.1 Scaniadagen ET och Björn i arbetsgruppen har bokat Hyllie Sportcenter, gått ut reklam till medlemmarna och icke medlemmar, i dialog med mat, gymväska och skolor. Styrelsen tackade för uppdateringen. 9.2 Sommarcafé Alla förutom AÖ i styrelsen kan vara med och hjälpa. Vi ordnar aktiviteter under kvällen. Vi behöver 1–2 medlemmar till. 9.3 MalmöFive ET och AÖ är i gång med att planera olika datum för olika sträckor.	9.2 Styrelsen beslöt att ET har ansvar för att skapa en arbetsgrupp för alla förutom AÖ samt söka 1–2 frivilliga medlemmar som kan hjälpa till med sommarkafé.
§ 10. Per capsulam	10.1 Bootcamp EWM har kollat med Bootcamp-arbetsgruppen för att kolla av läget. Arbetsgruppen har kommit översens med EWM om att skjuta upp evenen till vår 2024 då arbetsgruppen har mer tid till planeringen.	10.1 Styrelsen beslöt att godkänna beslutet.
§ 11. Övrigt	11.1 Futsal En icke medlem har kontaktat GWM om denne är intresserad att sätta igång med futsalsektion så att det blir fler lag till SM futsal genom att rekrytera spelare från SIMA, Iris Hadar, Anpassa	11.1 Styrelsen är intresserad att gå vidare med detta och beslöt att ET ska kontakta denne icke medlem

	samt från Danmark där det finns många spelare som kan vara intresserade. Dock krävs det en diskussion med SDI om regler om utländska spelare. Denne icke medlem är intresserad av att ta hand om allt, från träningar, fondansökningar, rekryteringar till SM futsal. 11.2 Planering inför hösten Det behövs en överblick för aktiviteter i höst så att vi kan förvänta oss ang resurser och har koll så att en aktivitet inte missas. 11.3 Kontaktperson för varje sektion inkl. Uppgifter Det behövs att tydliggöra uppgifter för varje sektionsledare, kontaktperson så att det underlättar för allas arbete. Det vill säga ett ramverk. 11.4 Revidering av stadgar Vi har fått mejl från Föreningspool Malmö där det rekommenderas att vi skapar ett utkast utifrån vår gamla stadgar och en mall som Föreningspool har. Det behövs något fysiskt möte där vi skriver ett utkast inför extra årsmöte till hösten.	11.2 Styrelsen beslöt att EWM skapar en årshjul för aktiviteter som gäller fram till årsmötet. 11.3 Styrelsen beslöt att EWM och GWM (pga de är redan i gång med att skapa struktur i Teams för alla sektioner) tar uppdraget och fixa ett ramverk. 11.4 Styrelsen beslöt att EWM hittar datum som passar alla.
--	--	---

§ 12. Nästa möte		Nästa möte blir någon gång under vecka 32 kl. 17 hemma hos EWM och GWM.
§ 13. Mötes avslutning	ET avslutade mötet.	